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EN | SAFETY INFORMATION

For your safety, always switch off the supply before

cleaning.

EN | INSTALLATION

EN | INSTALLATION (CONTD.)

EN | WARRANTY

LIMITED WARRANTY
Manufacturer warrants that the products sold hereunder will be free from defects in 
materials and workmanship for a period of three (3) or five (5) years from the date of 
purchase. Please refer to www.honeywell-lighting.com for more information regarding the 
warranty terms and conditions.

VESRA MEA LLC-FZ
1907, Opal Tower, Business Bay, Dubai, UAE 
Phone: +971 800 83772 
Email: support@honeywell-lighting.com

Do not dispose of old appliances with domestic rubbish.

Safety warnings for the product:

This is not a toy; children should not be permitted to use it. All electronic 
parts are fixed already, any intention of opening the product or changing 
the product design is prohibitive unless you are a professional electrician.

Do not attempt to replace or change the diode lights! If the protective glass 
is cracked or broken, it must be replaced before it can be used again.

Existing fittings must be completely removed before installation of a new 
product.

Before removing theexisting fitting, carefully note the position of each set 
of wires.

Position the LED Driver next to the mains outlet that the system will connect 
to.

Do not connect at this stage.

lf there is a ceiling tile in position then ensure thatis removed

(See Fig. 1). The minimum ceiling void depth is 60mm

Wiring

Commissioning

Fitting/replacing bulbs

Recycling advice

Having correctly identified the wiring from your existinglight

fitting, pull the wire through the hole and connect to the connection block

inside the LED driver in the following way:

•	 Re-fit the cover on the LED driver.

•	 Place fitting into the ceiling. Ensure that the fitting is sitting properly 
on the T bar of the suspended ceiling and is not fouling any of the 
supporting bars( See Fig. 2).

•	 The LED module in these products is non replaceable.

•	 We recommend cleaning with a soft dry cloth.

•	 Do not use solvents or abrasive cleaners as these could damage the 
finish.

•	 Waste electrical products should not be disposed of with household 
waste. 

•	 Please recycle where facilities exist.

•	 Check with your Local Authority or retailer for recycling advice.

Check that:

•	 You have correctly identified the wires.

•	 The connections are tight.

AR | تعلميات السلامة

AR | تعليمات التركيب

من أجل سلامتك، قم دائمًا بإيقاف تشغيل مصدر الكهرباء قبل التنظيف.

تحذيرات السلامة للمنتج:

لا تتخلص من المنتجات القديمة مع القمامة المنزلية.

هذه ليست لعبة؛ ينبغي ألا يسمح للأطفال باستخدامه أو استخدام جميع الأجزاء 
الإلكترونية التي تم تركيبها بالفعل، فإن أي نية لفتح المنتج أو تغيير تصميمه 

محظور ما لم يكن كهربائيًا محترفًا.

لا تحاول استبدال أو تغيير مكونات المنتج في حالة تشقق الزجاج الواقي أو 
كسره، ينبغي استبداله قبل استخدام المنتج مرة أخرى

يجب إزالة التركيبات الموجودة بالكامل قبل تركيب منتج جديد.

قبل إزالة التركيبات الموجودة، لاحظ بعناية موضع كل مجموعة من الأسلاك.

ضع مشغل الليد بجوار مأخذ التيار الكهربائي الذي سيتم توصيله بالمنتج.

لا توصل في هذه المرحلة:

إذا كان هناك بلاط سقف في موضعه، فتأكد من إزالته )انظر الشكل 1(. الحد 
الأدنى لعمق فراغ السقف هو 60 ملم

التوصيل

بعد تحديد الأسلاك بشكل صحيح من تركيبات الإضاءة الموجودة لديك، اسحب 
السلك من خلال الفتحة وقم بتوصيله بمشغل الليد بالطريقة التالية:
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 AR | الضمان

‭ نامضلاالمحدود
 ‭نم  ةيلاخ  نوكتس  ةيقافتالا  هذه  بجومب  ةعابملا  تاجتنملا  نأ‭ ةعنصملا  ةكرشلا  نمضت 

 ‬‭ بويعلافي‬  المواد‬‭ و التصنيع لمدة ثلاث )3( او خمسة )5( سنوات من تاريخ الشراء. لمزيد من
المعلومات عن شروط الضمان يرجى زيارة موقعنا الألكتروني

www.honeywell-lighting.com 
VESRA MEA FZ LLC 

1907, Opal Tower, Business Bay, Dubai, UAE 
Phone: +971 800 83772 

Email: support@honeywell-lighting.com 

ESSENTIAL BACKLIT/EDGELIT PANELS

MODEL NUMBER POWER CCT PRODUCT SIZE

84194012001X 40W 4000K 595 X 595 MM	

84196512002X 40W 6500K 595 X 595 MM

84194012003X 35W 4000K 595 X 595 MM

84196512004X 35W 6500K 595 X 595 MM

84194012005X 50W 4000K 595 X 595 MM

84196512006X 50W 6500K 595 X 595 MM

84194012007X 40W 4000K 595 X 595 MM

84196512008X 40W 6500K 595 X 595 MM

تحقق من الأتي:

لقد حددت الأسلاك بشكل صحيح.

أقل مساحة ممكنة بين التوصيلات

التوصيل

أعد تركيب الغطاء على مشغل الليد

قم بالتركيب في المكان المناسب في السقف. تأكد من جلوس المنتج  بشكل 
صحيح على قاعدة T الخاص بالسقف المعلق وعدم إتلاف أي من القضبان 

الداعمة )انظر الشكل 2(.

تركيب/استبدال المصابيح

وحدة الليد الموجودة في هذه المنتجات غير قابلة للاستبدال.

نوصي بالتنظيف بقطعة قماش ناعمة وجافة.

لا تستخدم المذيبات أو المنظفات الكاشطة لأنها قد تلحق الضرر بالجهاز

نصائح لإعادة التدوير

لا ينبغي التخلص من نفايات المنتجات الكهربائية مع النفايات المنزلية.

المخيرجى إعادة تدويرفي حالة  توفر المرافق المخصصة.

تحقق مع السلطة المحلية أو بائع التجزئة للحصول على نصائح حول إعادة التدوير.
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